
Schriftelijke vragen (Artikel 40 Reglement van orde algemeen bestuur Vechtstromen 2014) 
 

Nr.: 2023 - 01                                      Ontvangen: 2 mei 2023 
 

 
Aan het dagelijks bestuur van Waterschap Vechtstromen 
 

Onderwerp: 
Wandeling Waterschap Vechtstromen langs de Vecht 
 

Ondergetekende stelt het dagelijks bestuur van Waterschap Vechtstromen de volgende vragen: 
 

1. Waarom is het in deze tijd nog verantwoord om € 10.000 te besteden aan een wandeling 
langs de Vecht? 
 

2. Wat is het nut van deze wandeling voor het Waterschap Vechtstromen en haar bestuur? 
 

3. Is rekening gehouden met een mogelijk negatieve berichtgeving in de pers? 
 
Toelichting:  
De organisator van deze wandeling, mevrouw Phoa, heeft recent zelf aangegeven zich meer activist 
dan wetenschaper te voelen. Het is zeer goed denkbaar dat dit een precedentwerking heeft voor 
andere actiegroepen.  
Een schriftelijk antwoord is voldoende en heeft mijn voorkeur.  
 

Naam en ondertekening: 
Gezinus Wolters  
Fractie BBB 



  
Aan: de heer G. Wolters  
Cc: algemeen bestuur waterschap Vechtstromen 

 
Van: dagelijks bestuur waterschap Vechtstromen (portefeuillehouder Wim Stegeman , ambtelijk 
contact via bestuursondersteuning@vechtstromen.nl  

 
Datum: 30 mei 2023 

 
Betreft: beantwoording schriftelijke vraag AB (ex art 40 RvO) 
 

Onderwerp:  Wandeling Waterschap Vechtstromen langs de Vecht 
 

Vraag 1  
Waarom is het in deze tijd nog verantwoord om € 10.000 te besteden aan een wandeling langs de 
Vecht? 
 
Antwoord 
De Drinkbare Vecht is meer dan een wandeling langs een rivier. Het is een openbaar laagdrempelig 
evenement met duidelijke doelen: aandacht voor het verbeteren van de waterkwaliteit en het 
belang van schoon water. Deze onderwerpen worden gedurende een langere periode zichtbaar 
gemaakt en de focus ligt op de dialoog met allerlei groepen. Zoals bekend liggen er grote 
uitdagingen om de waterkwaliteit te verbeteren. Voor Waterschap Vechtstromen is het een van 
grote wateropgaven waar ze voor staat. Bij een evenement dat gaat over A. Eén van onze 
belangrijkste opgaves en B. De Vecht als een van onze grote hoofdstromen, vinden wij het 
verantwoord dat Waterschap Vechtstromen een bijdrage levert aan de organisatie en inhoudelijk 
deelneemt aan het programma. 
 

Vraag 2 
Wat is het nut van deze wandeling voor het Waterschap Vechtstromen en haar bestuur? 
 
Antwoord 
Door de wandeling is er brede (media)aandacht voor het onderwerp waterkwaliteit. Daarnaast stelt 
het Waterschap Vechtstromen in staat om te laten zien hoe ze zich langs de Vecht inspant om de 
waterkwaliteit te verbeteren. Deze projecten worden veelal uitgevoerd in samenwerking met 
partners en belanghebbenden, zoals agrariërs, landschapsbeheerders, gemeenten en andere 
overheden. Nationaal en internationaal. Hierop wordt in het programma de nadruk gelegd. Ook 
andere partners, van Vitens tot aannemers, laten zich zien tijdens de Drinkbare Vecht   

 
Ons waterschap wil in verbinding staan met haar omgeving. In gesprek gaan, goed luisteren, weten 
wat de belangen van inwoners en belanghebbenden zijn en daarmee verbinding leggen. Onze 
deelname aan de organisatie biedt mogelijkheden om over het event en de doelen in gesprek te 
gaan met media. En natuurlijk kunnen medewerkers van Vechtstromen meewandelen en in gesprek 
gaan met medewandelaars over de volledige breedte van ons werk, onze opgaves en de 
bijbehorende dilemma’s. 
 
 

Vraag 3 
Is rekening gehouden met een mogelijk negatieve berichtgeving in de pers? 
 
Antwoord 
Bij alle activiteiten/evenementen waarbij Waterschap Vechtstromen betrokken is, bereidt onze 
organisatie zich voor op media-aandacht. Zo worden direct betrokken medewerkers en dagelijks 
bestuurders hierop voorbereid. Er wordt een woordvoeringslijn gemaakt en antwoorden op 
bijvoorbeeld vragen over financiering, nut en noodzaak worden voorbereid door middel van een 
V&A (Vragen en Antwoorden).      
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